
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
20. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 13. 7. 2017, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, ga. Valerija Hudorovac, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand 
Jakša, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, ga. Damjana Simonič, g. Peter Štukelj 
in ga. Darja Zamida Pečavar. 
 
Upravičeno odsotni svetniki: ga. Melita Kmet Ličen, g. Rudi Kofalt in ga. Dina Plut. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• dr. Iva Konda – višji svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Boris Korasa – komandir Policijske postaje Črnomelj (k točki 4), 

• g. Ivan Hribar – direktor podjetja Zarja Ekoenergija d.o.o. (k točki 5), 

• g. Samo Kavčič – direktor JP Komunala Črnomelj d.o.o. (k točkama 6 in 7), 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Verica Marušič – Televizija Novo mesto. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji, od 14. svetnikov, prisotnih 11 članov 
občinskega sveta.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
 

Predlog sklepa št.  032-4/2017-3: 

Sprejme se dnevni red 20. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 

1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 

2. Obravnava in sprejem zapisnika 19. redne seje občinskega sveta. 

3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 

4. Obravnava Informacije o stanju varnosti na območju Občine Semič v letu 2016. 

5. Obravnava poročila o delovanju daljinskega ogrevanja na lesno biomaso v Občini 

Semič v letu 2016 (DOLB). 

6. Obravnava Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja in cen omrežnin v Občini Semič. 
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7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembi Odloka o ravnanju s 

komunalnimi odpadki v Občini Semič – PRVA OBRAVNAVA. 

8. Obravnava osnutka Pogodbe o upravljanju in vzdrževanju odprtega širokopasovnega 

omrežja elektronskih komunikacij v Občini Semič (prenos upravljanja in vzdrževanja 

širokopasovnega omrežja). 

9. Obravnava in sprejem sklepa o potrditvi NOVELACIJE DIIP-a (IP-a) za naložbo 

»Komunalna infrastruktura PSC Vrtača – 3. faza«. 

10. Obravnava in sprejem Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje veljavnega proračuna 

za leto 2017. 

11. Informacija o oskrbljenosti prebivalstva na območju Občine Semič s pitno vodo ter 

odvajanjem in čiščenjem komunalne odpadne vode. 

12. Pobude in vprašanja članov sveta. 

13. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 032-4/2017-3  je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 

Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-4/2017-4:    

Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 

Sklep št. 032-4/2017-4 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 

Predlog sklepa št. 032-4/2017-5: 

Sprejme se zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 

GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 032-4/2017-5 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila aktivnosti občine. Glede odkupa 
zemljišč v poslovni coni Vrtača je pojasnila, da se bo pri pripravi rebalansa proračuna 
pripravil tudi okviren plan stroškov za leto 2018. Kalkulacija bo pokazala ali se gre v najem 
kredita za odkup zemljišč že v letošnjem letu ali pa bo potrebno počakati do naslednjega, saj 
bo kredit potreben tudi za projekt Misterion. Občina mora za izvedbo projekta zalagati lastna 
sredstva, odobrena sredstva projekta pa se bodo v občinski proračun vrnila šele leta 2019.  
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Glede aktivnosti na 3. razvojni osi je povedala, da se je koordinacijski odbor sestal dvakrat. 
Odbor z rezultati zadnjega sestanka ni bil zadovoljen, zato je na vse pristojne naslovil 
protestno pismo in zahteval sestanek z ministrom Gašperšičem. Sestanke z ministrom je bil 
7.7.2017, glavni temi sta bili, protokol, ki je na severnem delu osi že podpisan, na južnem pa 
ne in protest glede zamika pripravljalnih del na gradnjo 3. in 4. etape 3. razvojne osi, ki se 
zamika v leto 2022. Minister Gašperšič je zagotovil, da bo zamik le enoleten, do konca leta 
2019 naj bi bilo izvedeno projektiranje in pridobitev gradbenega dovoljenja, protokol za južni 
del pa bo podpisan v začetku septembra.   
Županja je vse prisotne seznanila tudi z informacijo o podpisu pogodbe za projekt Doživetje 
skrivnosti voda (Misterion), katerega vodilni partner ja Občina Semič. Aktivnosti za izvedbo 
projekta so že v polnem teku. Pripravlja se javno naročilo  za gradnjo muzejske hiše, oddano 
je bilo povpraševanje za izdajo zasnove naravoslovne zbirke, v petek je bila v Stranski vasi 
predstavitev projekta, redno pa potekajo tudi srečanja z vsemi partnerji projekta.  
Županja je svetnike seznanila tudi s stališči do pripomb in predlogov javne razgrnitve 
Občinskega podrobnega prostorskega načrta Črmošnjice. Pripombe glede opredelitve barve 
strehe in fasade, usmeritev slemena, razmerje med širino in višino oken so bile delno že 
upoštevane.  V 9. členu odloka je že določen zelo ozek spekter dopustnih barv strehe in 
fasade, ki se, glede na pripombe svetnikov, še bolj definira. Določena so tudi že okvirna 
navodila glede fasadnih odprtin, se pa le-ta še bolj natančno definirajo z določitvijo razmerja 
med širino in višino (2:3). Pripomba glede smeri slemena se v odloku upošteva. Pobuda o 
umestitvi večjega parkirišča za kamione v OPPN pa se ne upošteva. Upoštevanje te pripombe 
bi zahtevalo spremembo izhodišč za pripravo OPPN, katerega predmet je skladno z določili 
OPN ureditev predvsem stanovanjske pozidave. Lokacija parkirišča za tovornjake na območju 
OPPN ni primerna iz več razlogov. Takšna ureditev ni združljiva s stanovanji, problematična je 
tudi dostopnost za tovorna vozila. Ureditev parkirišča v jedru Črmošnjic bo predmet drugih 
ureditev. Stališča do pripomb so objavljena tudi na spletni strani občine. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člane je zanimalo, kaj je s prodajo 
stavbe bivše šole v Črmošnjicah in kako bo urejen prometni režim mimo vrtca in šole po novi 
povezovalni cesti. Razprava na odboru je potekala v smeri, da je namen ceste umakniti 
promet pred šolo in vrtcem. Potrebno bi bilo spremljati, da se zaradi nove ceste promet na 
tem delu ne bo povečal oz. se po potrebi promet tudi omeji.  
 
G. Danijel Golobič je predlagal, da se okoliške prebivalce vpraša glede ureditve prometnega 
režima. Vprašal je tudi, kaj se dogaja z Gačami, ali so poravnane tekoče obveznosti in stroški 
ter kaj se dogaja v industrijski coni, saj se je pojavila informacija, da eno izmed podjetij v 
celoti seli svojo proizvodnjo. Gre za podjetje Moba.   
 
G. Bojan Jakša je predlagal ureditev prometa, ki bo sprejemljiva za vse okoliške prebivalce. 
 
Županja ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je bila pogodba za prodajo objekta v Črmošnjicah 
podpisana danes. Pogodba bo realizirana, ko bo kupec nakazal celotno kupnino. Rok za 
nakazilo kupnine je 8 dni po izstavitvi računa, račun pa bo izstavljen po potrditvi pogodbe s 
strani FURS-a. 
Glede povezovalne ceste je pojasnila, da gre za cesto, ki omogoča dvosmerni promet, za 
varnost pešcev pa je poskrbljeno z ureditvijo pločnika. Promet bo v začetni fazi potekal v obe 
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smeri. Za novo ureditev prometnega režima pa bo naročena študija ureditve prometa, ki bo 
obravnavala širšo okolico šole. 
Občina nima informacij glede selitve podjetja Moba. Je pa dejstvo, da ima podjetje težave 
zaradi pomanjkanja prostora, saj so v preteklosti zemljišča, ki so bila v njihovi lasti, prodali 
podjetju Unitplast in sedaj nimajo prostorov za širitev. 
Glede smučišča Gače je odgovorila, da je bil 30. 6. 2017 rok za poravnavo prvega obroka 
kupnine. Kupcu prvega obroka ni uspelo poravnati in je predlagal obročno plačevanje, 
vendar prodajalec predloga ni sprejel. Na zadnji seji je bilo predstavljeno poročilo za Gače in 
tudi vizija nadaljnjega razvoja. Skupina, ki pripravlja vizijo, je pripravljena prevzeti vse 
obveznosti, vključno s plačilom kupnine. V sredo je tudi sestanek na Razvojnem centru Novo 
mesto glede sredstev CLLD. 
 
G. Danijel Golobič je povedal, da se mu zdi sporno financiranje smučišča, ki bazira izključno 
na prihodkih občinskih proračunov.  
 
G. Peter Štukelj je vprašal, v kakšni fazi je prenos zemljišč na vodovarstveni območjih.  
Glede zadolžitve za odkup zemljišč v PSC Vrtača pa ja opozoril, da je potrebno vzeti v obzir 
tudi sestavo občinskega sveta, saj je občinski svet že sprejel sklep o zadolžitvi v višini 
500.000,00 EUR. Vprašal je tudi, kako namerava občina ukrepati glede suše.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da sušo ugotavlja država, saj gre za naravno 
nesrečo. Informacija glede prenosa zemljišč bo poslana svetnikom po elektronski pošti. 
Proračun za leto 2018 bo sprejemal občinski svet še v tem mandatu in prav gotovo tudi 
rebalans, do takrat pa bo izvedeno tudi zadolževanje za nakup zemljišč in za muzej. 
 

Ad. 4) OBRAVNAVA INFORMACIJE O STANJU VARNOSTI NA OBMOČJU OBČINE SEMIČ V 
LETU 2016 

 
G. Boris Korasa, komandir PP Črnomelj, je predstavil informacijo o stanju varnosti na 
območju Občine Semič v letu 2016. V primerjavi z letom 2015 je bilo obravnavanih manj 
kaznivih dejanj in tudi manj prometnih nesreč. Število kršitev s področja javnega reda in miru 
je glede na leto 2015 v upadu. Stopnja preiskanosti je bila za 3,7% slabša od slovenskega 
povprečja. Glede na leto 2015 so bile varnostne razmere v občini v letu 2016 ugodne. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člane odbora je zanimalo, ali 
obstajajo podatki o deležih tatvin na prebivalca in podatek, kje je občina v primerjavi z 
ostalimi občinami v Sloveniji.  
 
G. Petra Štuklja je zanimalo, ali v Semiču narašča število drznih tatvin.  
 
G. Boris Korasa je povedal, da nima pripravljene primerjave o deležih tatvin na prebivalca, se 
pa podatki lahko pripravijo. Drznih tatvin je v Semiču zelo malo in niso v porastu.  
Glede ureditve prometnega režima v okolici šole in vrtca pa je predlagal, da se odločitev 
sprejme na podlagi spremljanja stanja prometa  in ugotovitev potreb na terenu. 
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Ad. 5) OBRAVNAVA POROČILA O DELOVANJU DALJINSKEGA OGREVANJA NA LESNO 
BIOMASO V OBČINI SEMIČ V LETU 2016 (DOLB) 

 
G. Ivan Hribar, direktor podjetja Zarja Ekoenergija, je predstavil poročilo. Sistem DOLB je 
deloval brezhibno. V januarju 2016 je bila znižana cena variabilnega dela za 10 %. Na sistem 
je bil priklopljen en nov objekt, še vedno pa ostaja največji problem premajhna odjemna moč 
glede na načrtovano. Aktivnosti v smeri pridobitve novih objektov za odjem potekajo. 
Poudaril je tudi, da sekanci v celoti prihajajo iz tega okolja, je pa prosil svetnike, da tudi oni 
apelirajo na občane, da odpadni les prodajo njihovemu podjetju. Od začetka delovanja je bilo 
pokurjenega cca. 800.000 l kurilnega olja (pretvorjeno iz lesa). V mesecu juliju so bile 
posredovane vse cene Agenciji RS za energijo, kotlovnica v Semiču ima najnižje cene v Beli 
krajini po energentu po dobavljeni MWh.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je ugotovil, da je sistem 
deloval uspešno. DOLB je za Semič pomemben tudi iz okoljskega vidika. Nekateri uporabniki 
niso najbolj zadovoljni s sistemom, glavna težava pa je predvsem premajhna količina 
prodane energije, zato je potrebno iskati nove odjemalce.  
 
G. Danijel Golobič je vprašal naslednje: 

- Kaj pomeni, da prihajajo sekanci iz domačega okolja? Ali to pomeni, da sekance 
dobavlja podjetje, ki prihaja iz domačega okolja, ali to pomeni, da prihaja les iz 
domačega okolja. 

- Ali lahko fizična oseba pripelje les brez posrednika? 
- Ali preglednica, ki prikazuje vrednost porabljene toplotne energije s strani 

odjemalcev javnega sektorja, prikazuje podatke porabljene energije, ali pa je v teh 
številkah poleg porabe zajet tudi fiksni del? 

 
G. Ivan Hribar je odgovoril, da so v preglednici zajete vse številke, poraba, fiksni del in DDV. 
Sekance v kotlovnico dobavlja podjetje iz Laz. Že od samega začetka lahko domačini 
pripeljejo svoj les in ga prodajo podjetju, pri kotlovnici pa je v ta namen urejena tudi 
deponija. Opravljenih je bilo nekaj pogovorov s posamezniki za odkup lesa, objavljen je bil 
tudi poziv v Belokranjcu, vendar do sedaj še ni prišlo do odkupa od fizičnih oseb. Podjetje 
fizični osebi les plača, lahko se pa sklene dogovor o kompenzaciji, če ima prodajalec lesa 
priključen objekta na sistem DOLB. Povedal je tudi, da so se nekatere občine odločile za 
subvencijo fiksnega dela stroškov. 
 
Predlog sklepa št. 360-04/2009-85: 

Občinski svet Občine Semič se je seznanil s poročilom o delovanju daljinskega ogrevanja na 

lesno biomaso v Občini Semič za leto 2016. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 

GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 360-04/2009-85 je sprejet. 
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Ad. 6) OBRAVNAVA ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA STORITEV OBVEZNIH 
OBČINSKIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB VARSTVA OKOLJA IN CEN OMREŽNIN V OBČINI 
SEMIČ 

 
G. Samo Kavčič, direktor JP Komunala Črnomelj, je predstavil gradivo. Posamezne postavke 
cene storitev in omrežni za leto 2016 se razlikujejo od planiranih, nekatere v plus, druge v 
minus. Skupni stroški so za cca. 154.000 EUR nižji od planiranih, zaradi prodajnih količin, pa 
so nižji tudi prihodki. Vsi proizvodni kazalniki (vodne izgube, število odpravljenih defektov, 
količina načrpanih grezničnih gošč, delež ločeno zbranih odpadkov, število obnovljenih hišnih 
priključkov, količina očiščene odpadne vode) so se izboljšali. Elaborat kaže dve večji 
odstopanji, in sicer, cena storitev greznic in MKČN ter cena storitev zbiranja in odvoza 
odpadkov. Sprejetje predlaganega elaborata ne pomeni spremembo cene za uporabnika.  
Pri storitve, ki je vezana na greznice in MKČN, ni podan predlog za povišanja cene, saj je 
trenutno v izdelavi revidiran program čiščenja greznic, ki naj bi bil končan konec avgusta. 
Program bo omogočal delo z bistveno nižjimi stroški. Cena storitev zbiranja in odvoza 
odpadkov se spremeni, s predlagano spremembo količin, ki bodo nižje, pa cena za 
uporabnika ostane nespremenjena. 
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Elaborat je obravnaval skupni 
odbor obeh občin na sedežu podjetja Komunala Črnomelj. Oba odbora sta se strinjala s 
predlogom, da se znižajo osnove za obračun storitev zbiranja, obdelave in odlaganja 
komunalnih odpadkov. Zaradi znižanja osnov ostane cena za uporabnika nespremenjena.  
 
G. Peter Štukelj je povedal, da so elaborat obravnavali tudi na seji Nadzornega sveta. Ves čas 
se govori, da je potrebno zmanjšati količino odpadkov. Ko pa končno pride do zmanjšanja 
količin, se cena storitev ravnanja s komunalnimi odpadki poviša. Komunali je bilo naloženo, 
da prouči možnost pobiranja plastične embalaže 1x mesečno, kar bi privedlo do znižanja cen, 
ki bi jo občutil tudi občani. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je bil svetnikom poslan spremenjen predlog 
sklepa. V 9. členu predloga sklepa je ostala stara vsebina, kjer je navedeno, da se 
subvencionira lastna cena vode do novega elaborata. Novi elaborat se sedaj sprejema, zato 
je potrebno vsebino 9. člena črtati. Letna subvencija vode je znašala 17.000 EUR. Ostala 
vsebina ostaja nespremenjena. Pri uporabi 10 m3 vode in pri 4 članski družini se cena poveča 
za 1,02 EUR. Subvencija omrežnine v višini 35% še vedno ostaja.  
 
G. Danijel Golobič je predlagal, da vsebina 9. člena ostane nespremenjena in se subvencija 
lastne cene vode ne ukine. Županji je predlagal, da o njegovem predlogu glasuje občinski 
svet. 
 
G. Ferdinand Jakša je vprašal, zakaj ni prišlo do znižanja cen? 
 
G. Samo Kavčič je pojasnil, da je večina stroškov fiksnih. Z zmanjšanjem količin odpadkov, 
strošek na enoto raste. Do konca leta bodo raziskane različne možnosti. Komunala je 
predlagala šoli v Novem mestu razpis  diplomsko nalogo z naslovom »Optimizacija pobiranja 
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odpadkov«. Na znižanje cen vplivajo prodane količine, ki pa so bile nižje od planiranih, če v 
podjetju ne bi poiskali rezerv v skupni višini 150.000 EUR, bi se cene povišale.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in na glasovanje dala dva predloga sklepa: 

1. Sprejme se Sklep o sprejemu elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih 
služb in cen za uporabo infrastrukture v Občini Semič v predlagani vsebini.  

2. Sprejme se Sklep o sprejemu elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih 
služb in cen za uporabo infrastrukture v Občini Semič s spremembo v 9. členu, kjer se 
dopiše, da občina subvencionira lastno ceno vode, kot je bilo predlagano v 1. gradivu, 
ki so ga prejeli svetniki.  

 
1. Predlog sklepa št. 354-31/2013-27: 

Sprejme se Sklep o sprejemu elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih služb in 

cen za uporabo infrastrukture v Občini Semič v predlagani vsebini in se ga pošlje v objavo v 

Uradni list RS.  
 

Navzočih pri glasovanju: 11 

GLASOVANJE: 7 ZA 
                          3 PROTI 
Sklep št. 354-31/2013-27 je sprejet. 
 

1. predlog sklepa je bil z večino izglasovan, zato se o sklepu, ki ga je predlagal g. Golobič, ne 
glasuje. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O RAVNANJU 
S KOMUNALNIMI ODPADKI V OBČINI SEMIČ – PRVA OBRAVNAVA 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil gradivo. Sprejeti Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev 
javnih služb in cen za uporabo infrastrukture v Občini Semič je znižal enote za obračun 
storitev zbiranja, obdelave in odlaganja komunalnih odpadkov, tako pri gospodinjstvih in 
poslovnih površinah. Zaradi navedenih sprememb je potrebno ustrezno spremeniti vsebino 
odloka.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal potrditev 
sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2014-15: 

Občinski svet Občine Semič sprejme predlog Odloka o spremembi Odloka o ravnanju s 

komunalnimi odpadki v Občini Semič v predlagani vsebini za prvo obravnavo. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 

GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 007-03/2014-15 je sprejet. 
 
Ker v prvi obravnavi ni bilo pripomb na predlog odloka, je županja predlagala 
prekategorizacijo odloka v drugo obravnavo. 
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RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2014-16: 

Predlog Odloka o spremembi Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini Semič, 

sprejet v prvi obravnavi, se prekategorizira v drugo obravnavo. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 

GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 007-03/2014-16 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k vložitvi amandmajev. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2014-17: 

Potrdi se predlog Odloka o spremembi Odloka o ravnanju s komunalnimi odpadki v Občini 

Semič v predlagani vsebini za drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 

GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 007-03/2014-17 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA OSNUTKA POGODBE O UPRAVLJANJU IN VZDRŽEVANJU ODPRTEGA 
ŠIROKOPASOVNEGA OMREŽJA ELEKTRONSKIH KOMUNIKACIJ V OBČINI SEMIČ (PRENOS 
UPRAVLJANJA IN VZDRŽEVANJA ŠIROKOPASOVNEGA OMREŽJA) 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica OU Semič, je predstavila gradivo. Družba Tritel, d.o.o., s 
katero ima Občina Semič sklenjeno pogodbo o upravljanju in vzdrževanju odprtega 
širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij, je v maju 2016 seznanila občino, da z 
družbo GVO d.o.o. potekajo razgovori o prenosu pravic in obveznosti povezanih z OŠO. OŠO 
je bil zgrajen v obliki javno-zasebnega partnerstva,  pri čemer je bil kot zasebni partner izbran 
Tritel d.o.o. Družba GVO bi v projekt vstopila kot novi zasebni partner, ki bo nadomestila 
družbo Tritel d.o.o. ter s tem prevzela vse pravice in obveznosti, ki izhajajo iz pogodbe o 
gradnji ter upravljanju in vzdrževanju OŠO. Omenila je tudi, da družba Tritel d.o.o. prenaša 
pravice in obveznosti iz dejavnosti OŠO v vseh občinah, kjer je pri gradnji nastopila kot javno-
zasebni partner. Občine so Odvetniško družbo Potočnik in Prebil zaprosile za pripravo 
pravnega mnenja, v katerem je opredeljen okviren potek aktivnosti. Prvi korak je, da družba 
Tritel d.o.o. ustanovi novo družbo, na katero prenese dejavnost OŠO posamezne občine. Z 
novo nastalo družbo občine podpišejo pogodbo o  upravljanju in vzdrževanju OŠO. Šele nato 
lahko podjetje GVO kupi novo družbo in dejavnost OŠO.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor ni bil seznanjen z razlogi, 
zakaj družba prodaja dejavnost OŠO. Člani odbora so bili skeptični glede prenosa dejavnosti 
na GVO, saj monopol na določeni dejavnosti posledično lahko pomeni poslabšanje storitve 
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za uporabnika. Občina mora zahtevati, da se s spremembo lastništva, storitev za uporabnika 
ne sme poslabšati. 
 
G. Danijel Golobič je povedal, da se storitveni servis družbe Tritel d.o.o. ne more primerjati z 
družbo GVO, ki ima boljši servis. Občina ne more z nobeno odločitvijo vplivati na poslovno 
odločitev družbe Tritel, je pa prednost oz. varovalka prenosa dejavnosti OŠO ta, da dejavnost 
prenaša več občin. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je za občino pomembno, da se vse pravice in 
obveznosti prenesejo na novega lastnika. Vpliva na ceno pa občina nima niti sedaj. 
 
Predlog sklepa št. 381-01/2006-451: 

Občinski svet Občine Semič se je seznanil z vsebino Pisma o nameri in vsebino Pogodbe o 

prenosu upravljanja širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 

GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 381-01/2006-451 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 381-01/2006-452: 

Občinski svet Občine Semič pooblašča županjo, Polono Kambič, da podpiše Pismo o nameri 

in Pogodbo o prenosu upravljanja širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij (oz. 

Pogodbo o upravljanju in vzdrževanju odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih 

komunikacij v Občini Semič). 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 

GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 381-01/2006-452 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE DIIP-A (IP-A) ZA 
NALOŽBO »KOMUNALNA INFRASTRUKTURA PSC VRTAČA – 3. FAZA« 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica OU Semič, je predstavila gradivo. Ocenjena vrednost 
investicije je bila 444.854,92 EUR. Po izvedenem razpisu za izbor izvajalca gradenj je vrednost 
investicije bistveno nižja od ocenjene vrednosti, in sicer 320.142,01 EUR. Investicija bo 
financirana z lastnimi sredstvi občine in povratnimi sredstvi po 23. členu Zakona o 
financiranju občin (ZFO-1), zato je potrebno izdelati novelacijo investicijske dokumentacije, 
ki jo mora potrditi občinski svet, saj gre za več kot 20% spremembo. Dne 10.7.2017 je MGRT 
obvestil občine o novih deležih sredstev občin za sofinanciranje investicij po 23. členu ZFO-1 
za leto 2017. Za našo občino to pomeni, da ima na razpolago 751,00 EUR več nepovratnih 
sredstev in 1.125,00 EUR več povratnih sredstev. Na podlagi teh podatkov se nekoliko 
spreminjajo viri in deleži financiranja investicije.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem 
sklepov. 
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Predlog sklepa št. 354-261/2016-47: 

Sprejme se Sklep o potrditvi novelacije Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za 

projekt: »Komunalna infrastruktura PSC Vrtača – 3. faza« v predlagani vsebini. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 

GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 354-261/2016-47 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 354-261/2016-48: 

Občinski svet pooblašča županjo, da ustrezno prilagodi vsebino sklepa, v kolikor bo to 

potrebno zaradi oddaje načrta porabe na Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 

GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 381-01/2006-452 je sprejet. 
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O PRERAZPOREDITVAH ZA OBLIKOVANJE 
VELJAVNEGA PRORAČUNA ZA LETO 2017 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica OU, je predstavila gradivo. Za investicijo »Komunalna 
infrastruktura PSC Vrtača – 3. faza« bo v juliju oddan načrt porabe, ki mora biti poimensko in 
vrednostno usklajen z vrednostjo investicije, ki je po izvedenem razpisu za izbiro izvajalca 
nižja od planirane. Razlika sredstev v višini 124.713,99 je bila prenesena na drugi podkonto v 
okviru proračunske postavke 4200 – Komunalna infrastruktura. Poudarila je, da s sredstvi 
občina dejansko ne razpolaga, saj so na prihodkovni strani proračuna predvidena sredstva v 
višini 268.432,00 EUR. Gre za sredstva, ki so bila občini dodeljena na podlagi uspešne prijave 
investicije na MGRT za sofinanciranje vlaganj v ekonomsko-poslovno infrastrukturo, ker pa 
občina teh sredstev ne more črpati, bodo prihodki proračuna toliko manjši.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je predlagal sprejem 
sklepov. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-36: 

Občinski sveta sprejme predlog Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje veljavnega 

proračuna Občine Semič za leto 2017 v predlagani vsebini. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 

GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 381-01/2006-452 je sprejet. 
 

Ad. 11) INFORMACIJA O OSKRBLJENOSTI PREBIVALSTVA NA OBMOČJU OBČINE SEMIČ S 
PITNO VODO TER ODVAJANJEM IN ČIŠČENJEM KOMUNALNE ODPADNE VODE 

 
G. Boštjan Ogulin je predstavil informacijo. Po zadnjih podatkih na javno vodovodno omrežje 
na celotnem območju občine ni priključenih le 42 stalno prijavljenih prebivalcev, kar pomeni, 
da je oskrbljenost prebivalstva s pitno vodo na območju občine 99 %. Na področju odvajanja 
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in čiščenja komunalne odpadne vode pa so podatki drugačni. Vlada RS je leta 2004 sprejela 
Operativni program odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode, s katerim so določena 
območja poselitve, za katere je potrebno zagotoviti odvajanje komunalne odpadne vode  v 
javno kanalizacijo in ustrezno čiščenje na komunalni čistilni napravi. V letu 2015 je bila 
sprejeta Uredba, ki na novo določa roke, na katerih morajo biti aglomeracije, ki so manjše od 
2000 PE, opremljene z javno kanalizacijo in čistilnimi napravami. Po trenutno veljavnem 
Operativnem programu predstavlja strošek izgradnje 17 km kanalizacijskih vodov in 4 
čistilnih naprav 5,5 mio EUR. Trenutno pa je v pripravi novelacija Operativnega programa, ki 
zmanjšuje območja aglomeracij v občini Semič. V osnutku so za območje naše občine 
predvidene naslednje aglomeracije: Črmošnjice, Semič (zmanjšan je višinski del), Sovinek, 
Štrekljevec, Osojnik in Krvavčji Vrh. V kolikor bo nov predlog potrjen, mora občina 
komunalno opremiti le še Semič ter Štrekljevec in Osojnik. V Semiču je potrebno zgraditi 10 
km sekundarnih vodov in ČN za Kot, ocenjena vrednost investicije znaša 3 mio EUR. Strošek 
izgradnje infrastrukture na Štrekljevcu in Osojniku pa je ocenjen na 800.000 EUR.  V vseh 
aglomeracijah je skupna obremenitev predvidena pod 2000 PE, rok za opremljenost teh 
aglomeracij pa je do 31.12.2023. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da občinam največjo težavo pri opremljanju 
zemljišč s komunalno infrastrukturo, kjer je skupna obremenitev predvidena pod 2000 PE, 
predstavljajo viri financiranja, ki jih za tovrstne investicije ni. Na Svetu regije JV Slovenije je 
bil sprejet sklep, da se od države zahteva, da le-ta dovoli seštevanje enot na določenem 
območju, kar bi občinam omogočilo pridobivanje nepovratnih sredstev za gradnjo 
kanalizacijskega omrežja in ČN.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so bili mnenja, da je 
potrebno iskati vire za sofinanciranje investicij. 
 
Predlog sklepa št. 354-41/2009-296: 

Občinski svet Občine Semič se je seznanil z informacijo o oskrbljenosti prebivalstva na 

območju Občine Semič s pitno vodo ter odvajanjem in čiščenjem komunalne odpadne vode. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 

GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 354-41/2009-296 je sprejet. 
 

Ad. 12) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani so na odboru opozorili na 
nepregleden izvoz izpred trgovine Agri na lokalno cesto. Lastnika bi bilo potrebno opozoriti, 
da odstrani grmovnice, ki zastirajo pogled na cesto. Prav tako so opozorili na nepregleden 
izvoz iz ulice Pot k Lebici na glavno cesto, pri trgovini na Mladici, kjer reklamne table za 
avtopralnico zastirajo pogled. 
 
G. Anton Križe je predlagal, da se vsaj 1x letno očistijo avtobusne postaje in pozdravne table 
občine, ki so postavljene ob vpadnicah. 
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G. Danijel Golobič je opozoril, da je potrebno pogosteje obkositi stopničke na železniško 
postajo. 
 
Ga. Darja Zamida Pečavar je opozorila na goloseke, ki se zadnje čase pojavljajo v občini. 
Zanimalo jo je, ali so goloseki dovoljeni in opozorila na negativne vplive na okolico, saj je 
zaradi goloseka nad Srednjo vasjo voda v izviru v vasi umazana. Opozorila je tudi na 
negativne vplive miniranj v kamnolomih v okolici vodnih virov Brezovica, Blatnik in Srednja 
vas, saj so se nekateri izviri na tem območju zmanjšali za polovico. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je bilo v preteklosti na sejah občinskega sveta 
večkrat obravnavana tema o negativnih vplivih kamnolomov na okolico. Na podlagi različnih 
študij je bilo ugotovljeno, da kamnolomi nimajo posredno vpliva na vodne vire, saj pod 
Partizansko magistralo poteka prelomnica in miniranje v kamnolomih ne vpliva na vodne 
vire. Glede uporabe vodnih zajetij je povedala, da izvir Guče v Srednji vasi ni več v uporabi, 
saj je bila prevezava narejena na Brezovico. Goloseki, ki se zadnje čase pojavljajo v občini, so 
predvideni v letnem gozdnogospodarskem načrt, ki ga pripravlja Zavod za gozdove Slovenije 
in se izvajajo v skladu s predpisano zakonodajo in niso v pristojnosti občine.  
 

Ad. 13) RAZNO 

 
Ni bilo razprave. 
 
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 19.05. 
 
 
 
 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 


